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Van de beloofde verbeteringen voor ondernemers in de Rotterdamse Markthal is nog niets terechtgekomen.
Dat zegt raadslid Robert Simons van Leefbaar Rotterdam. Hij wil volgens lokale media opheldering van het
gemeentebestuur.

De verhouding tussen eigenaar Klépierre en zijn huurders wordt nog steeds getypeerd door prijsverhogingen,
‘toondove invulling’ van lege units, gebrekkige communicatie en rechtszaken, stelt Simons. De ondernemers
vrezen voor een steeds leger wordende vershal en daarmee de ondergang van een stadsicoon. “Die zorg is
terecht”, vindt Simons.

Overleg tussen Klépierre en de huurders om tot een nieuw concept voor de Markthal te komen is tot nu toe op
niets uitgelopen. ‘’Met als gevolg dat veel van de ondernemers hun zaak kantelen in de richting van een snelle
hap, in plaats van het ooit bedoelde concept van een dagelijks geopende versmarkt”, aldus het raadslid. Hij wil
van wethouder Barbara Kathmann weten of de gemeente nog een actieve rol speelt in de gesprekken tussen
Klépierre en de uitbaters, en of de toenemende leegstand een bedreiging vormt voor de status van de
Markthal.

De Markthal is al jaren onderwerp van conflict. Een jaar terug schreef een adviescommissie een plan voor een
Markthal 2.0. Uitgangspunten daarvan zijn onder meer een grotere rol voor versaanbieders, betere marketing
en meer focus op de lokale consument. Ook is een crisismanager in de arm genomen om te bemiddelen.
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